
Вук Јеремић: Седница СБ биће “тренутак истине” о Косову и Метохији
среда, 10 август 2011 13:37

Београд - Министар спољних послова Србије Вук Јеремић изјавио је данас да ће
предстојећа седница Савета безбедности УН представљати својеврстан тренутак
истине и да ће после ње бити јасно какав је став међународне заједнице по питању
агресије, односно употребе физичке силе у циљу постизања политичких циљева.

  

- Предстојећа седница је изузетно важна. Она је својеврстан тренутак истине о томе шта
се догодило на Косову и Метохији протеклих недеља и какав је став међународне
заједнице о томе - рекао Јеремић на конференције за новинаре са естонским шефом
дипломатије Урмасом Паетом.

  

Према речима Јеремића, после седнице СБ биће познато колико је "препоручљиво и
пожељно користити физичку силу за постизање политичких циљева".

  

- За Србију је то неприхватљиво. Србија сматра да се сви проблеми могу решавати само
дијалогом, а да је једнострана употреба физичке силе неприхватљива - поручио је шеф
српске дипломатије.

  

Јеремић је додао да ће после ове седнице бити познат и став међународне заједнице по
питању агресије, јер, како је рекао, за Србију оно што се дешавало на КиМ представља
"покушај агресије".

  

- Агресија не сме бити толерисана нити награђивана и за тај став ћемо покушати да се
изборимо уз употребу свих ресурса и аргумената - поручио је Јеремић.
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Он је рекао да би та седница требало да буде одржана до краја месеца али да тачан
датум још није прецизиран.

  

- Трпимо опструкције као што је био и недавно случај и износе се исти аргументи.
Верујем да ће наредних дана бити утврђен датум одржавања седнице - рекао је
Јеремић.

  

Српски министар је рекао да већина чланица СБ подржава ставове Србије, па и по том
питању, и додао да ће Србија наредних недеља бити у интензивним контактима са свим
чланицама СБ УН, посебно са онима које подржавају позиције Србије.

  

Естонски министар спољних послова Урмас Пает рекао је да његова земља снажно
подржава дијалог као начин за решавање проблема.

  

На питање Танјуга да ли је Естонија, као чланица ЕУ, имала икакве информације да се
Приштина спрема на унилатералну акцију на северу КиМ он је рекао: "Не, нисмо имали
никакве информације о томе. Наш став је да решења треба тражити само путем мирних
разговора и дијалога. Верујем да ће дијалог Београда и Приштине бити настављен и то
на одговоран и ефикасан начин", поручио је Пает, додајући да насиље и употреба силе
никада не могу донети решење.

  

- То треба да подржи и међународна заједница - закључио је естонски министар.

  

(Танјуг)
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